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Dagsorden 

1. Præsentation af den nye skolebestyrelse ved Bankagerskolen – 

Perioden august 2022 – juli 2024. 

 

Lasse byder velkommen  

Præsentationsrunde – dette er første møde for den nye bestyrelse:  

 

 

2. Status på opstart af skoleåret 2022-2023 
a. Skolens ledelse orienterer skolebestyrelsen om planlægningen af 

skoleåret 2022-23, herunder skoleplan, forventet elevtal/antal klasser 
m.m., samt hvordan opstarten i SFO, Fase 1 og Fase 2 har været. 

b. Se bilag 1 og 2 
 
Kasper præsenterer kort hvordan vi arbejder med planlægningen af skoleåret den 

skoleplan vi har på Bankagerskolen. Her har vi nogle fokusområder som danner 
grundlaget for det arbejde vi hver eneste dag går og gør og har som overordnede 
pædagogiske pejlemærker.  
I første uge af august har vi haft alt pædagogisk personale samlet til en pædagogisk 
aften med et oplæg fra Gro Emmertsen Lund med fokus på Skole-Hjem-samarbejdet.  
  
I dette skoleår er vi startet op med 783 elever og fordelt i 34 klasser. Vi har valgt at 

holde fast i 3 små 9. klasserne, selvom de ligger på grænsen til at kunne slås 
sammen til 2 store klasser.  
SFO: Tutten i SFO2 og fællesområdet i Delfinen har fået et rigtigt lækkert face-lift. Et 
forsøg på at gøre fællesarealerne mere rettet mød børnenes ophold og får forældrene 
lidt væk fra disse områder.  
En større fælles indsats for alle SFO’er i Horsens Kommune i forhold til at få fokus på 

fritidspædagogik.  
Fase 1 og 2:  
8. årgang har haft en rigtig god tur til Bornholm. Generelt er årgangene kommet 
rigtit godt i gang.  

Der har været en generel ro på:   
 
 

 

Afs. Horsens Kommune, Uddannelse og Arbejdsmarked, Bankagerskolen, 
Bankagervej 99, 8700 Horsens 

 

 

Skolebestyrelsesmøde 1 

Mødedato: mandag d. 5. september 2022 

Tid: Kl. 19.00 - 21.00 

Sted: Bankagerskolen, Kontoret 

Fraværende: 
 

Gæst:  

  

Dato:  

5. september 2022 



 

  Side 2 

  
Fase 1: God opstart – generelt gået rigtig godt både for de nye børnehaveklasser 
Fase 2: 

 

3. Ny kvalitetsaftale og indsatser i relation til denne 

a. Der er indgået en ny kvalitetsaftale, hvor der som noget nyt er sat 
proces- og indholdsmål op for skolens arbejde jf. arbejdet hen mod 
skoleudviklingssamtaler som erstatning for den kendte kvalitetsaftale og 
–afrapportering. 

b. KK orienterer skolebestyrelsen om kvalitetsaftalen, status på arbejdet 
med kvalitetsaftalen, samt en orientering om relevante indsatser i 

relation til kvalitetsaftalen. 
c. Se bilag 3, 4 og 5 

Kasper fortæller kort om den kvalitetsaftale der blev indgået for de kommende to år. 

Alle elever der afsluttede deres skolegang på Bankagerskolen i juni 2022 går her fra 
med et bestået afgangsbevis.   
 

4. Forretningsorden for skolebestyrelsen ved Bankagerskolen 
a. Forretningsordenen for Bankagerskolens skolebestyrelse skal revideres. 

KK fremlægger et udkast, skolebestyrelsen drøfter og beslutter. 
b. Se bilag 6 – OBS: nyt udkast fremsendes forud for mødet. 

Udskydes til næste møde 

 

 

5. TEMA: Skolebestyrelsens ønsker til temaer for 

skolebestyrelsesarbejdet 

a. Skolebestyrelsen drøfter og beslutter hvilke temaer der skal arbejdes 
med for de kommende skoleår. 
 

Lasse lægger op til at alle byder ind med forslag til temaer for skolebestyrelsen 

arbejde i dette skoleår.  

Legeområder/Udeområder – særligt området omkring hus 3. Fortsat et ønske om at 
sætte  

Trafik:  
Udearealer i morgentimerne. Belysning på parkeringspladsen og på stierne omkring 

skolen. Der er meget trafik på parkeringspladsen om morgenen og der bliver kørt 
mod pilene 

Skole-hjem-samarbejdet:  
Fokus – skole/hjem-samarbejdet, herunder kommunikation.  

Et ønske fra bestyrelsen at få en opfølgning på og de aktivitetskasser, der blev lavet 
til alle klasser i starten af skoleåret 2021. Ligeledes en opdatering på mobilpolitikken.  

  

 

6. Mulighed for padeltennisbaner nær Bankagerskolen 
a. Der har over de seneste måneder været dialog med lokale ildsjæle om 

etablering af padeltennisbaner nær Bankagerskolens arealer. LA 
fremlægger dialogen og lægger op til en drøftelse i skolebestyrelsen. 



 

  Side 3 

b. Se bilag 7 

Lasse fremlægger en henvendelse fra Lasse (Padeltennis) omkring hvordan 

men kan skabe et miljø der også henvender sig til andre en 

fodboldinteresserede.  

Vi som skole skal være med til at beskrive hvor disse baner kan placeres. 

Der er mulighed for at lægge banerne lidt forskellige steder, og Lasse 

Padeltennis ønsker inputs til om vi som skole også kan se en værdi i disse 

og hvor de skal ligge. Finansieringen er på plads. Klubben er interesseret i at 

høre om vi som skole kunne være interesseret i at bruge banerne i 

dagtimerne. Vi vil som skole skulle betale penge for at bruge banerne 

ligesom alle andre brugere.  

Overskuddet går til at finansiere kommende aktiviteter i området.  

Opmærksomhed på hvad der evt. kan ske hvis den som frivillig forening ikke 

længere har nogle frivillige til at trække.  

Der må ikke ligge nogle krav om at vi skole binder os til at købe os ind på 

banerne.  

dDer er opbaknign til at placere banerne ved den gamle atletikbane_  

 

 

 

 

7. Budgetaftale 2021 – Profilskole for håndværk og andre praktiske 

fag 
a. KK orienterer om punktet fra Budgetaftalen 2021, samt hvordan 

Bankagerskolen bidrager til afdækningen af muligheden for at oprette en 
profillinje med fokus på håndværk og andre praktiske fag. 

b. Skolebestyrelsen drøfter muligheder og udfordringer i en kontekst af 

Bankagerskolen. 

Kasper præsenterer punktet og Bankagerskolens biddrag til, hvad vi som 

skole kan se af muligheder og udfordringer, hvis man skulle lege med 

tanken om hvad en sådan skole kunne byde på.  

Projektet er endnu ikke beskrevet på praksisniveau, så dette har i første 

omgang været tanker, ideer og input.  

 

 

 

8. Meddelelser 
a. Formanden 

b. Elevrepræsentanter 

c. Medarbejderrepræsentanter  
d. Ledelsen 

 
Vi vælger at lave genopslag til afdelingslederstilling til fase 2. Vi forventer at have ny 
leder på plads pr. 1. januar.  

9. Eventuelt 

fhgdhgd 

 



 

  Side 4 

10. Godkendelse og underskrivning af referat fra aftenens møde 


